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Stand van zaken burgerinitiatief hefbrug Boskoop  
Op donderdag 3 april waren Marjon Verkleij en Peter Bontekoe namens het bij de provincie 
ingediende burgerinitiatief aanwezig in Waddinxveen. Bij deze vergadering waren naast de 
verschillende deelnemende gemeentes en provincie ook een aantal specialistische bureaus en 
organisaties vertegenwoordigd. Buck consultants, Transport Logistiek Nederland, Koninklijke 
Schuttevaer, EVO, ANWB, Greenport Boskoop Van Uden en ingenieursbureau Witteveen Bos zorgen 
er voor dat het gevraagde onderzoek naar de overlast van de hefbrug in Boskoop op een zeer 
serieuze en omvangrijke manier wordt uitgevoerd. De provincie heeft voor een breed onderzoek 
gekozen zodat niet alleen de Boskoopse maar ook de problematiek bij de andere bruggen over de 
Gouwe wordt geïnventariseerd. Daar zijn de indieners van het burgerinitiatief uiteraard zeer verheugd 
over. Allerlei oplossingen komen in dit onderzoek naar voren en er worden extra verkeersstellingen 
uitgevoerd om oplossingen te onderbouwen. Over de hoeveelheid scheepvaartverkeer over de Gouwe 
is al zeer veel bekend. Alle stakeholders hebben deze middag hun steentje bijgedragen. Als CDA zijn 
we zeer benieuwd naar de uitkomsten. Een volgende bijeenkomst is in mei gepland. We houden u op 
de hoogte. 
 
Meer informatie bij: Peter Bontekoe, pbontekoe@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Vaststelling bestemmingsplan N207-Noord en compensatieplan 
weidevogelgebied verbreding N207 
De provincie Zuid-Holland bereidt momenteel de reconstructie van de N207 voor om de doorstroming 
van het verkeer op het deel tussen Alphen aan den Rijn en Leimuiden te verbeteren. De eerste fase 
bestaat uit een verbreding van de N207 tussen Alphen aan den Rijn en de Kruisweg naar 2 x 2 
rijstroken met bus stroken. Ook zal een busbaan tussen de Kruisweg en de brug over de Drecht in 
Leimuiden worden aangelegd. Om deze ontwikkelingen mogelijk te maken, moeten de 
bestemmingsplannen in zowel Alphen aan den Rijn als Kaag en Braassem aangepast worden. Het 
bestemmingsplan maakt het mogelijk om de aanpassingen aan de weg op Alphens grondgebied ook 
daadwerkelijk uit te voeren. Het gaat dan om het gedeelte vanaf de kruising Eisenhowerlaan-
Herenweg tot de gemeentegrens. 
De Raad was het hier unaniem mee eens. Dankzij de inspraak van de Agrarisch Natuurvereniging de 
Hollandse Venen zal de storting in het Groenfonds t.a.v. het compensatieplan weidevogelgebied nu 
beschikbaar worden gesteld voor de ANV. Zij kunnen dan maatregelen uitvoeren ten gunste van 
weidevogelbescherming. 
 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
   
 

Woningen op Rijndijk 191 
In juni 2013 is een aanvraag om omgevingsvergunning ontvangen voor het bouwen van (maximaal) 8 
woningen op de locatie Rijndijk 191 in Hazerswoude-Rijndijk. Het voorgestelde gebruik is in strijd met 
het geldende bestemmingsplan "Tussen Rijn en Rijksweg". In september 2013 is deze aanvraag 
behandeld in de gemeenteraad van Rijnwoude en is een ontwerp-"verklaring van geen bedenkingen" 
afgegeven; daarmee heeft de Raad aangegeven dat er geen bedenkingen zijn tegen het verlenen van 
de gevraagde vergunning. De ontwerp-"verklaring van geen bedenkingen" heeft, samen met de 
ontwerp-beschikking omgevingsvergunning, 6 weken ter inzage gelegen en zijn er vier zienswijzen 
ingediend, deze zijn echter ongegrond verklaard. Omwonenden hebben ingesproken in de RTG-O om 
hun bezwaren t.a.v. het ongegrond verklaren toe te lichten. Zij vinden dat het plan niet past in de 
omgeving en voorzien gevaarlijke verkeersituaties. Het bouwplan past echter in de geldende 
uitgangspunten (rechten van de aanvrager, binnen de zgn. rode contour, past in de lintbebouwing, 
inbreiden boven nieuwe bouwlocaties). De Raad van Rijnwoude had al een besluit genomen en er zijn 
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geen gewijzigde omstandigheden, daarom heeft een meerderheid van de Raad, inclusief het CDA de 
verklaring van geen bedenkingen afgegeven. Het CDA was van plan in te stemmen met het 
amendement van de PvdA om bestemming ‘tuin’ onbebouwd te laten, echter de wethouder lichtte toe 
dat dit amendement juridisch niet mogelijk was. Wel heeft de wethouder het amendement van 
GroenLinks overgenomen om t.a.v. verkeerveiligheid te bekijken of voor de toekomstige 
verkeersituatie maatregelen genomen moeten worden Voor de behandeling heeft het CDA nog 
voorgesteld om de aanvrager en de omwonenden/indieners van de zienswijzen wat meer tijd te 
gunnen om met elkaar tot overeenstemming te komen, maar daar was geen meerderheid voor te 
krijgen.  
 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verkoop snippergroen in Rijnwoude 
In navolging van Koudekerk heeft de gemeente Alphen a/d Rijn ook aan de bewoners van o.a. 
Loeteweg, Voorweg, Burg. Smitsweg te Hazerswoude via een brief laten weten dat zij in aanmerking 
komen om stukjes snippergroen van de gemeente aan te kopen. Dit voorstel stuitte bij diverse 
bewoners op veel weerstand. Vanuit het verleden zijn er diverse afspraken gemaakt inzake het 
gebruikt van het groen en zijn er zelfs dezelfde stukjes groen aan de gemeente verkocht voor een 
laag symbolisch bedrag. Ook de hoogte van de vierkante meter prijs voor het snippergroen in het 
buitengebied stuit op weerstand. Inmiddels is er vanuit het CDA overleg geweest met wethouder 
Hoekstra en het projectteam. Zij hebben aangegeven met betrokken bewoners contact op te nemen 
en de situatie ter plekke te gaan bekijken. Het CDA zal de ontwikkelingen nauwlettend blijven volgen. 
 
Meer informatie bij: Helma van der Louw, hvanderLouw-Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Huisvestingsverordening Holland Rijnland 2013 
Na toetreding van de voormalige Rijnstreekgemeenten Alphen aan den Rijn en Rijnwoude tot de regio 
Holland Rijnland is een nieuw regionaal woonruimteverdeelsysteem voor deze regio opgesteld. Het 
nieuwe systeem zal op 1 april 2014 in werking treden. Vanaf dat moment kunnen alle ingeschreven 
woningzoekenden (Bollenstreek, Leiden en omgeving, Alphen aan den Rijn) reageren op vrijkomende 
sociale huurwoningen in de gehele regio. De in de Rijnstreek door woningzoekenden opgebouwde 
inschrijftijd wordt automatisch omgezet naar inschrijftijd bij Holland Rijnland. Voor een efficiënte 
uitvoering van het systeem, de duidelijkheid en rechtsgelijkheid voor woningzoekenden en 
woningaanbieders is de overdracht van de gemeentelijke bevoegdheden aan Holland Rijnland 
essentieel. De nieuwe regionale huisvestingsverordening vervangt de geldende 
huisvestingsverordeningen van Alphen aan den Rijn en Rijnwoude. Woningzoekenden hebben dus 
een ruimer gebied om te kiezen. Dat kan natuurlijk ook meer vraag vanuit andere gemeenten naar 
huizen in onze gemeente betekenen. De Gemeente heeft het recht om 30% van de vrijkomende 
woningen te gebruiken voor knelpunten.  
Voor woningzoekenden die een sociale huurwoning zoeken in de voormalige gemeente Boskoop geldt 
de Huisvestingsverordening Boskoop 2011. Dit jaar wordt gewerkt aan de aansluiting van de 
voormalige gemeente Boskoop op het regionale woonruimteverdeelsysteem van Holland Rijnland. 
Streefdatum voor deze aansluiting is 1 januari 2015. 
 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Nationale of regionale Ombudsman 
Voor het CDA stond het vast: De ombudsman moet dichtbij, goed bereikbaar, onafhankelijk, integer en 
kundig zijn en deze eigenschappen waren al vele jaren aanwezig bij de Regionale Ombudsman die 
ingesteld was om de zaken voor inwoners van o.a. de Gemeente Alphen a/d Rijn te behartigen. Vijf 
avonden van intensief overleg tussen de fracties en inspraak door de Nationale ombudsman en 
Regionale ombudsman had de gemeenteraad nodig om tot een beslissing te komen met wie de 
nieuwe gemeente de komende jaren in zee zou moeten gaan. In de afgelopen raadsvergadering werd 
met een kleine meerderheid toch gekozen voor de Nationale Ombudsman. Het CDA heeft het college 
wel aangegeven dat een tussentijdse evaluatie wat betreft het functioneren van de Nationale 
ombudsman zeer wenselijk is. 
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Meer informatie bij: Helma van der Louw, hvanderLouw-Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Wijkbezoeken college- en raadsleden 
De afgelopen weken hebben de burgemeester, wethouders, enkele ambtenaren en raadsleden van 
gemeente Alphen aan den Rijn diverse wijkbezoeken afgelegd. 
Zo heeft men op vrijdagochtend 4 april een bezoek gebracht aan de kwekerij van familie Vuijk en het 
bedrijf Boot & Co in Boskoop. Daar is uitleg gegeven over verleden, heden en toekomst van deze 
bedrijfssector. 
Daarna heeft men uitleg gehad over de activiteiten van de stichting 'Werkse'. Volgens de aanwezigen 
een goed voorbeeld van wijkgericht (samen)werken in Boskoop. 
Tijdens een rondwandeling door Waterrijk en Snijdelwijk in Boskoop is men geïnformeerd over diverse 
wijkinitiatieven en -activiteiten. Tevens werd aandacht gevraagd voor enkele situaties, zoals 
verpaupering (inclusief verzakkingen) van de openbare ruimte en de speelvoorzieningen, in deze 
wijken. 
Op vrijdagmiddag 4 april is men in Zwammerdam geweest waar men onder andere een korte 
rondleiding heeft gehad door het dorp. Daarbij is uitleg gegeven over de 'Eetclub', de ontwikkelingen 
qua multifunctioneel centrum en de visie voor een vitaal dorp. 
Aan het einde van de middag heeft men ook een korte rondleiding en uitleg gehad over de huidige 
situatie en toekomstvisie in Aarlanderveen.  
Daar is onder andere gesproken over de verkeersituatie in en rondom het dorp en het aanbod qua 
woningen. 
Op vrijdagmiddag 11 april heeft men door een gedeelte van het gebied Alphen-West en de wijk Kerk 
en Zanen gefietst. 
Hier is onder andere uitleg gegeven over de huidige en toekomstige situatie van complex Westerhove, 
de huisvesting en samenwerking tussen Halfje Wit, Buurthuis Westerhaven en biljartvereniging 
Westerhaven. 
Daarna is men richting de wijk Kerk en Zanen gefietst waar uitleg is gegeven over de huidige situatie, 
vele initiatieven en ontwikkelingen in en rondom deze wijk. 
Wat bij Helma, Marjon en mij tijdens deze wijkbezoeken wel duidelijk is geworden is dat de (inwoners 
van onze) gemeente trots moeten zijn op de vele vrijwilligers in de gemeente en deze daar waar 
mogelijk is moeten (onder)steunen! 
 
Meer informatie bij: Mark Vermeulen, mvermeulen@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Kredietaanvraag voor vervanging Koningin Julianabrug 
Eind 2011 is de Koningin Julianabrug gerepareerd. De brug kan voor de korte termijn weer veilig en 

betrouwbaar functioneren. Tijdens de reparatie en uit eerdere inspecties is gebleken dat de brug aan 

het einde van haar levensduur is en vervangen moet worden. Op basis van een variantenstudie, 

waarin onderzocht is welke varianten mogelijk zijn, heeft de gemeenteraad begin 2013 gekozen voor 

het vervangen van de bestaande brug. In 2013 is deze vervanging voorbereid. Het college vraagt de 

gemeenteraad € 10,1 miljoen beschikbaar te stellen voor uitvoering van deze vervanging. Met deze 

vervanging van de brug worden tevens geluidschermen aangebracht voor het terugdringen van het 

wegverkeerslawaai voor woningen waarop volgens de Wet geluidhinder een saneringsplicht rust. Door 

het vervangen van de brug en het aanbrengen van de geluidschermen wordt voor de komende 

decennia weer een veilige, betrouwbare en goed functionerende oeververbinding gerealiseerd en 

wordt de geluidhinder voor de omgeving aanzienlijk verminderd. De vervanging moet medio 2015 

gereed zijn.  

 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Kenteken parkeren 
De Raad stemde in met het invoeren van het kenteken parkeren. Dan wordt het mogelijk om ook in 

Alphen aan den Rijn betaald te parkeren met je mobiele telefoon en het opgeven van je kenteken.  
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De Raad vroeg wel aandacht voor de privacywetgeving en voor goede voorlichting. Ook moet er een 

mogelijkheid blijven om op de “ouderwetse” manier te kunnen blijven betalen voor het parkeren. 

Door kenteken parkeren in combinatie met de mobiele telefoon wordt het gemakkelijker om de 

werkelijk geparkeerde tijd in rekening te brengen (betalen per minuut). 

 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

CDA te gast bij Flora Business Borrel 
Tijdens de Flora Business Borrel op 4 april stond de nieuwe Gemeenteraad van Alphen aan den Rijn 
centraal. Een viertal raadsleden was uitgenodigd om verslag uit te brengen van hun ervaringen tot nu 
toe. Namens het CDA was Helma van der Louw aanwezig samen met André de Jeu (Nieuw Elan), 
Lisette Ens (VVD) en Pieter Jan Morssink (D66). Door alle vier werd de sfeer en samenwerking in de 
nieuwe Raad genoemd. Zowel met de coalitiepartijen als met de oppositie is er een prima 
samenwerking. De slotconclusie vanuit het CDA was vooral het belang om zichtbaar en 
aanspreekbaar te zijn. Beginspraak vanuit de bevolking in de wijken en kernen is een van de 
kernpunten waar de nieuwe raad voor staat. 
 
Meer informatie bij: Helma van der Louw, hvanderLouw-Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 

Vergadercyclus maart/april 2014 
 Zaterdagochtend 19 april is er een CDA fractiebijeenkomst 

 Donderdag 8 mei is er RTG (rondetafelgesprek) beeldvormend 

 Maandag 12 mei vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 15 mei is er RTG opiniërend  

 Maandag 19 mei vergadert de CDA fractie in Aarlanderveen 

 Woensdag 21 mei is de Raadsvergadering 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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